



## Styremøte 19.09.2023, kl. 1600-1800 - REFERAT

Navn	Rolle	Innkalt	Til stede	Sendes
May Eli Vatn Kristiansen	Styreleder	x	x	x
Mette Brasøy	Nestleder	x	x	x
Per Steinar Moen	Styremedlem - Økonomi	x	x	x
Kristoffer Wittrup	Styremedlem – oppgradering av lokaler	x	x	x
Pål Aarnset	Styremedlem – oppgradering av lokaler	x	x	x
Vigdis Helmersen	Varamedlem	x	x	x
Lars Støring	Varamedlem	x	x	x

Vi starter møtet med litt mat kl. 16.00. Mette/May Eli fikser.

Line fikk ikke til å delta på styremøtet.

### SAKSLISTE:

Saksnr.	Tema	Ansvarlig/ merknader
57/23	Referat styremøte 17.08.2022 <b>Vedtak: Godkjent</b>	
58/23	<b>Status medlemmer</b> <b>Signerte kontrakter for leie i Ai samt ønsker om alternative leieforhold</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Antall heltids- og deltids medlemmer – liste -endringer?</li></ul> Flere oppsigelser. Er prisene riktig?  <b>Oppsigelser Infinitiv har sagt opp 4 fulltidsplasser, Line har sagt opp sin ½-plass.</b> <b>Vedtak: Vi må jobbe mere med rekruttering</b>	Mette/May Eli
59/23	<b>Status – orientering økonomi</b>  <b>Detaljert gjennomgang av økonomien – status</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Inntekter</li><li>• Budsjett for dugnadsarbeid og kjøp av tjenester</li><li>• Utbetaling av depositum</li><li>• Skal vi ha ny regnskapsfører -de vi har er dyre og de skifter saksbehandler hele tiden?</li><li>• Renhold. Lars har samtaler med flere firma. De vi har hatt gjør ikke god nok jobb-</li></ul> <b>Gjennomgang av foreløpig budsjett for 2024. Behov for nye leietakere. Det må jobbes aktivt for å få inn nye medlemmer.</b>  <b>For mye innbetalt depositum tilbakebetales medlemmer på neste faktura. Det er behov for betalingsplan for medlemmer som ikke kan betale utestående til Ai.</b>  <b>Styret i Atelier Ilsvika er ikke fornøyd med regnskapskontoret som fører regnskap for oss. Per Steinar sjekker med andre regnskapsførere. Er det noen som kjenner noen som er gode på regnskap – varsle Per Steinar. Ellers til neste</b>	Per Steinar/ Lars

	<p><b>møte – vi fortsetter detaljerte gjennomganger status for økonomi samt jobber mer med forslag til budsjett for 2024.</b></p> <p><b>Det er behov for å se mer på renhold av lokalene våre; både avtalen og utført renhold. Videre er det behov for å sjekke forsikringer. Begge deler er knyttet til både selve produktet, tjenesten og om dette samsvare med størrelsen på lokalene som vi leier. Lars kontakter renholdsbyrå samt sjekker forsikringer på huset.</b></p> <p><b>Vedtak: Status økonomi pr. 14.09. tas til orientering. Flere tiltak gjennomføres for bedret økonomi i Ai. Per Steinar og Lars sjekker regnskapskontor, vaskebyrå og forsikringer.</b></p>	
60/23	<p><b>Ombygging av lokaler – status.</b></p> <p>Ferdig om ca 1 ½ uke</p> <p>Ellers, prioriterte innkjøp som ikke dekkes av Koteng:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lettvegger ved kunstfløy.</li> <li>• Fotostudio – maling og sparkling. Støy i studio.</li> <li>• Vegg og belysning materiallager og bibliotek. Margrethe og Wanda må melde behov.</li> <li>• Lys i garderobe</li> <li>• Punktavsug på snekkerverkstedet</li> <li>• mm</li> </ul> <p>Usikker ang dekking av kostnader:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Brannør til keramikkrommet</li> <li>• Ventilasjon</li> </ul> <p><b>Tas til orientering. Evt tilleggsarbeider i fellesskapet vurderes opp mot faktiske kostnader og om det er midler i Ai til å kunne dekke ekstrakomtander ved ombygging.</b></p>	May Eli/ Line

61/23	<p><b>Dugnader</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Type dugnad/er og når? <b>3.oktober, det bestilles container</b></li> <li>• Oversikt over hva som må/bør gjøres? Det lages liste. Fokus på lager. Gratis fredagsbar etter dugnaden.</li> <li>• Skap på mesaninen – kan de brukes?</li> <li>• Fotostudio/materiallager, verksted – ferdigstilling</li> </ul> <p>Andre dugnader:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Jul på spikeren</li> <li>• Hjorten</li> </ul> <p><b>Tas til orientering</b></p>	Mette/Line
62/23	<p><b>Arbeidsgrupper i fellesskapet – status</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering om arbeidsgrupper som er i gang</li> <li>• Flytteprosess mm?</li> <li>• Hvem flytter hvor på huset?</li> </ul> <p><b>Tas til orientering</b></p>	Line/May Eli
63/23	<p><b>Saker til Allmøte</b></p> <p>Forslag til saksliste til allmøte kl. 11.30-12.30:</p> <p><b>Forslag til vedtak: Mette kaller inn til allmøte i september</b></p>	May Eli/ Mette

